

Protokoll fört vid styrelsemöte, fredagen den 29 augusti 2025

Tid: 10:00–10:30

Deltagare: Malin Palö Forsström, Anders Lundquist, Jimmy Olsson, Jolanta Pielaszkiewicz, Tatyana Turova, Fan Yang Wallentin.

1. **Närvaro och föredragningslista.** Mötet hölls via Zoom.
2. **Utseende av sekreterare och justeringsperson.** Malin utsågs till mötessekreterare och Fan till justerare.
3. **Information från ordförande.** Ingen information i nuläget.
4. **Rapport från kassör.** Föreningen har just nu 105 betalande medlemmar.
5. **Rapport från sekreterare.** Ingen information i nuläget.
6. **Statistikfrämjandet.** Ingen information i nuläget. Nästa möte hålls på fredag.
7. **Höstmötet** Jimmy har bjudit in ett antal talare, och hittills har totalt sex inbjudna talare tackar ja:
 - Salla Franzén (Investment Manager, Navigare Ventures)
 - Mårten Schultzberg (Staff Data Scientist, Spotify)
 - Alexander Aurell (Lead AI Scientist, AMD Silo AI)
 - Ala Tarighati (Chief Data Scientist, SEB)
 - Mattias Villani (Professor, SU)
 - Fredrik Löfman (Director of Machine Learning, RaySearch Laboratories).

Det beslutades att även bjuda in Sofia Tapani (Astra Zeneca) och Anna Bornefalk Hermansson (Uppsala universitet).

Jimmy tar fram en prisuppgift och Malin tar fram en hemsida för mötet och skickar ut en inbjudan till medlemmarna med nästa nyhetsbrev.

8. **Webinarier.** Patrik Rydén håller höstens första webinarium den 26/9. Malin frågar Ottmar Cronie om han är intresserad av att hålla ett webinarium senare under hösten.

13. **Diskussion om datakompetens.**

Jimmy beskrev och visade "The Swiss Data Literacy Charter" som tagits fram av den schweiziska vetenskapsakademin. Statistikfrämjandet bad oss diskutera om statistikfrämjandet bör initiera ett liknande arbete. Styrelsen ansåg att arbetet kunde vara viktigt, men anser inte att statistikfrämjandet är rätt organisation att driva detta; både på grund av att datahantering och AI inte är vår specifika kompetens, men även för att vi inte tror att vi ett sådant arbete med oss som avsändare skulle ha nog stor påverkan på andra aktörer för att motivera den stora arbetsinsats som skulle krävas. En annan oklarhet som lyftes var vad den praktiska nyttan och konsekvensen av framtagandet av ett sådant material skulle få.

14. **Övrigt.**

- (a) Under föregående möte beslutades att vi ska ta fram kommunikationmaterial, så som exempelvis en roll-up eller flagga med vår logga att ha med vid konferanser. Jolanta väntar fortfarande på besked från en grupp i Linköping som brukar hjälpa till med design av ex. framsida på avhandlingar om ifall de kan hjälpa till.

15. **Nästa möte.** Nästa möte sker kl 9.00-10.30 fredagen den 5 september via Zoom.

Vid protokollet:

Malin Palö Forsström

Justeras av:

Fan Yang Valentin